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STROJNÍCKA FAKULTA STU, Nám. slobody 17, Bratislava 
 

Zápisnica č. 15/2008 – 2009  
zo zasadania AS SjF STU zo dňa 5.5. 2009 o 14:00 h 

 
Prítomní 
Ing.M.Bachratý,PhD., Ing.J.Beniak,Ing. D.Čurka,PhD., RNDr.J. Gabková,PhD., 
prof.Ing.G.Hulkó, DrSc., Ing.V.Chmelko,PhD., Ing. Š. Gužela,PhD., RNDr.S.Halusková,PhD., 
doc. Ing. Z. Iždinská, PhD., doc.Ing.R.Olšiak,PhD., Ing.P.Petrák, PhD., Ing.C. Schmidtová, 
doc.Ing.F.Ridzoň,PhD., , Mgr. K. Vassalová, Paedr. J.Žídek, Bc. A. Haringová,  M. Repko, Bc. 
T. Petrilák, Bc. M. Sigut, P. Klimek, Bc. M. Šulaj, P. Čavojský, Bc. M. Stankovič 
 
Program: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Kontrola uznesení 
3. Aktuálne informácie z rokovaní AS STU a kolégia rektora 
4. Správa o činnosti SjF STU za r.2008 
5. Správa o hospodárení SjF STU za r.2008 
6. Návrh rozpočtu fakulty na r.2009 
7. Metodika delenia dotačných mzdových prostriedkov na SjF 
8. Rôzne 
 
K bodu 1 
Zasadanie otvoril predseda AS SjF Ing. V. Chmelko, PhD.  

Hlasovanie za predložený program: 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  23 
Súhlas vyjadrilo:  22 
Proti:    0 
Zdržali sa:   1 
Predložený program zasadnutia AS bol schválený. 
 
K bodu 2 
Z diskusie členov AS o rozhodnutí 12.5 možno konštatovať, že uvedené rozhodnutie 
považuje AS za uzavreté. 
 
K bodu 3 
O aktuálnych informáciách z rokovaní  kolégia rektora prítomných oboznámil dekan fakulty 
doc. Ing. Ľ. Šooš, PhD. Od posledného zasadania AS prebehli na SjF STU akcie: ŠVK, 
športové podujatie – Pingpong bez hraníc. 
 
K bodu 4 
Dekan fakulty doc. Ing. Ľ. Šooš, PhD prešiel po jednotlivých bodoch Správu o činnosti SjF 
STU za r.2008. Po diskusii  k uvedenej správe a po oprave formálnych chýb členovia AS 
hlasovali za schválenie predloženej správy nasledovne: 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  23 
Súhlas vyjadrilo:  21 
Proti:    0 
Zdržali sa:   2 
Predložená správa bola schválená. 
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K bodu 5 
Správu o hospodárení SjF STU za r.2008 analyzovala po jednotlivých bodoch tajomníčka 
fakulty Ing. Kuzmová. Stanovisko ekonomickej komisie AS uviedol predseda ekonomickej 
komisie AS doc.Ing. F. Ridzoň, PhD.  
Členovia AS hlasovali za schválenie predloženej správy nasledovne: 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  23 
Súhlas vyjadrilo:  23 
Proti:    0 
Zdržali sa:   0 
Predložená správa bola schválená. 
 
K bodu 6 
Návrh rozpočtu fakulty na r.2009 predniesol dekan fakulty doc. Ing. Ľ. Šooš, PhD. 
V diskusii členovia AS navrhli zvýšiť položku 521 (mzdové náklady) o 100 000 � na úkor 
položky 518 (ostatné služby). Členovia AS hlasovali o zmene uvedeného návrhu. 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  22 
Súhlas vyjadrilo:  21 
Proti:    0 
Zdržali sa:   1 
Predložená zmena návrhu bola schválená. 
Potom členovia AS hlasovali za schválenie návrhu rozpočtu fakulty na r.2009 so 
schválenou zmenou nasledovne: 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  22 
Súhlas vyjadrilo:  21 
Proti:    0 
Zdržali sa:   1 
Návrh rozpočtu fakulty na r.2009 bol schválený so zmenou, ktorá mení položky 521 a 518. 
 
K bodu 7 
Zmeny v návrhu metodiky delenia dotačných mzdových prostriedkov na SjF vysvetľoval 
dekan fakulty doc. Ing. Ľ. Šooš, PhD. V diskusii k uvedenej téme vystúpil so závermi 
ekonomickej  komisie AS Ing.F.Ridzoň,PhD. K bodu 2  zápisnice EK diskutoval vedúci 
Centra inovácií Ing. K. Chmela.  Apeloval na dôležitosť udržania pracoviska Centra 
inovácií. Predniesol žiadosť, aby CI malo zastúpenie v AS. V diskusii padol návrh na 
vyplácanie pohyblivej mzdovej zložky pre CI z rezervného fondu dekana, a aby bol 
každoročne predložený sumár príjmov a nákladov CI. 
Členovia AS hlasovali o tomto návrhu nasledovne: 
Počet členov AS:  24 
Počet prítomných:  21 
Súhlas vyjadrilo:  18 
Proti:    0 
Zdržali sa:   3 
Predložený návrh bol schválený. 
 
K bodu 8 
Členovia AS žiadali k nahliadnutiu pripomienky k metodike zo všetkých ústavov. Dekan 
sľúbil, že pripomienky budú zaslané všetkým členom AS. 
 
Prijaté uznesenia: 
15.1 AS schválil správu o činnosti SjF STU za r.2008 
15.2.  AS schválil správu o hospodárení SjF STU za r.2008. 
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15.3 AS schválil so zmenou návrh rozpočtu fakulty na r. 2009 s pozmeňujúcim návrhom. 
15.4 AS prerokoval návrh metodiky delenia dotačných mzdových prostriedkov na r. 2009 

s pozmeňujúcim návrhom.  
 
 
Zapísala:        
RNDr. Soňa Halusková, PhD.    Ing.Vladimír Chmelko, PhD. 
            predseda AS SjF 
 
  


